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PROTOKÓŁ 0012.3.11.2019 
z posiedzenia Komisji Edukacji  
w dniu  18 września 2019 roku 

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala 130 A. 
Czas posiedzenia:14.35-15.45 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                 
z załączonymi listami obecności.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 
 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 
Rolniczej w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz93, 
 

 projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków trybu przyznawania 
stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-Zdrój 
dla uczniów dla uczniów szczególnie uzdolnionych , 

 
4. Stan realizacji systemu oświaty  (zatrudnienie nauczycieli, 

liczebność oddziałów) 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołów z dnia 19 czerwca, 8 sierpnia i 27 sierpnia 2019 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

 

Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Edukacji – Jarosław Potępa. 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Ad.2 

Komisja przyjęła porządek obrad. 

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 

Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz. Poinformował, że  proponuje się zmniejszyć plan dochodów majątkowych 
o kwotę 1 430 266 zł, (dotacja z budżetu Unii Europejskiej 1 279 711 zł i dotacja 
z budżetu państwa 150 555 zł) w związku z koniecznością przesunięcia na rok 2020 
realizacji projektu „Zwiększenie efektywności energetycznej w budynku SP 18 w 
Jastrzębiu-Zdroju” spowodowanej koniecznością powtórzenia procedury 
przetargowej. W zakresie kultury fizycznej proponuje się zwiększyć plan wydatków 
bieżących o kwotę 900 000 zł z przeznaczeniem na dotację dla klubów sportowych, 
w celu zwiększenia finansowania przez Miasto rozwoju sportu. 
Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących o kwotę 1 858 155 zł z 
przeznaczeniem na jednorazowe nagrody dla pracowników zatrudnionych w 
jednostkach organizacyjnych Miasta (bez nauczycieli). Proponuje się wprowadzić 
nowe przedsięwzięcie wieloletnie „Dostosowanie budynku przy ul. Kaszubskiej na 
potrzeby edukacyjne dzieci niepełnosprawnych” na lata 2020-2021. Proponuje się 
zmniejszyć plan dochodów majątkowych o kwotę 4 694 437 zł, (dotacja z budżetu 
Unii Europejskiej 4 200 286 zł i dotacja z budżetu państwa 494 151 zł ) w związku 
z przesunięciem terminu zakończenia robót na 2020 rok dla projektu „Rewitalizacja 
obiektu Łazienki III w Parku Zdrojowym”. 
 
Bernadeta Magiera 
 - Jakie zmiany będą w Parku Zdrojowym jeżeli chodzi o remont Łazienek III? 
 
Anna Hetman 
 - Zmiana będzie dotyczyła funkcjonalności obiektu. Obiekt będzie przeznaczony 
na cele kulturalne dla potrzeb Miejskiego Ośrodka Kultury oraz organizacji 
pozarządowych. Będą różne pracowanie, warsztaty. Budynek będzie powiększony 
w stosunku do obecnego.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Kiedy jest przewidywany termin zakończenia prac ? 
 
Anna Hetman 
 - Umowa przewiduje marzec lub kwiecień przyszłego roku.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Czy środki, które przesuwamy na kolejna lata są w całości przesunięte? 
 
Anna Hetman 
 - Zgodnie z harmonogramem. Tak jak harmonogram projektowy nam określa 
musimy środki wykorzystać.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Czy wiadoma jest koncepcja przeznaczenia budynku ZS nr 9? 
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Anna Hetman 
 - W budynku ZS nr 9 nie powstanie Przedszkole. Będzie to nowy budynek 
wybudowany prawdopodobnie obok szkoły.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 

 projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ulicy 
Rolniczej w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego symbolem Bz93, 

Wyjaśnień do przedstawianego projektu uchwały udzieliła Naczelnik Wydziału 
Architektury – Barbara Mirecka. Poinformowała, że właściciele nieruchomości w 
latach 2011-2014 starali się o uzyskanie decyzji środowiskowej na chów 22 tys. 
brojlerów. SKO dwukrotnie uchyliło decyzję. W zachodniej części działki został 
wzniesiony budynek magazynu. W 2012 udzielono pozwolenia na użytkowanie 
budynku magazynowego  na sprzęt rolniczy. Właściciele starali się o zmianę 
sposobu użytkowania i przebudowę obiektu  magazynowego na taką ilość 
broilerów, która nie wymaga decyzji środowiskowej czyli poniżej 10 tys. sztuk. 
Taką decyzję wydaliśmy w maju 2015 r. Decyzja została zaskarżona przez 
właścicieli sąsiednich nieruchomości do Wojewody. Wojewoda stwierdził 
niezgodność z miejscowym planem i orzekł o odmowie. W miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego mamy zapisaną strefę produkcyjno-usługową – 
dopuszczalna obsługa rolnictwa. W październiku 2016 roku przystąpiliśmy do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Właściciele w 
czerwcu 2017 roku złożyli pozew przeciwko miastu do Sądu Cywilnego o utratę 
wartości nieruchomości. Operat szacunkowy opiewał na kwotę 1 mln 800 tys. zł  
z odsetkami. We wrześniu 2017 r. odbyła się Sesja Nadzwyczajna poświęcona 
tematowi kurnika. W 2017 r. miał miejsce remont starej chlewni gdzie 
wprowadzono 20 tys. brojlerów. Takie działanie w ocenie organu ochrony   
środowiska i mojego  nie wymagało żadnych dokumentów ze strony miasta. Obiekt 
nie zmienił przeznaczenia. W związku z interwencjami mieszkańców w styczniu 
2018 r. odbyła się wizja Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej na terenie 
nieruchomości. Żadnych uciążliwości zapachowych nie stwierdzono. W 2018 r. 
właściciel skierował do Sądu Cywilnego pozew przeciwko dwóm osobom z Sołectwa 
o naruszenie dóbr osobistych. 2018 r. upłynął na uzgodnieniach, opiniowaniu 
projektu planu. W marcu tego roku odbyła się dyskusja publiczna prowadzona 
przez profesjonalnych mediatorów.  Na początku dyskusji było 36 osób, ale po pół 
godzinie liczba zmniejszyła się do 16 osób gdyż osoby protestujące opuściły salę. 
Do 12 kwietnia tego roku był termin na składanie uwag do projektu. Zostało 
złożonych 201 uwag. Pani Prezydent rozpatrzyła uwagi Zarządzeniem z 30 kwietnia 
2019 r. Uchwałę w takiej postaci po raz pierwszy Państwu przedstawiamy. 
Załącznik nr 2 do projektu uchwały jest Państwa rozpatrzeniem uwag, które 
powinny być w taki sam sposób rozpatrzone jak rozpatrzyła je Pani Prezydent. W 
przeciwnym przypadku nie da się podjąć uchwały o treści, która jest 
przedstawiona.  

Naczelnik Wydziału Architektury omówiła uwagi, które zostały złożone do projektu 
uchwały.  
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Jarosław Potępa 
 - Czym będzie skutkowało nie przyjęcie projektu uchwały przez Radę Miasta? 
 
Barbara Mirecka 
 -  Jeżeli Rada Miasta uchwały nie przyjmie lub będzie przeciągać przyjęcie to 
właściciele nieruchomości mają 8 lat na reaktywowanie procesu w Sądzie  
i z pewnością tak zrobią.  
 
Janusz Toborowicz 
 - Jeżeli uchwała zostanie podjęta na Sesji RM to właściciel  może ją zaskarżyć? 
 
Barbara Mirecka 
 - Każdy właściciel ma prawo  złożyć wniosek o utratę wartości nieruchomości.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 

 

 projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków trybu przyznawania 
stypendiów w ramach Programu Stypendialnego Miasta Jastrzębie-Zdrój 
dla uczniów dla uczniów szczególnie uzdolnionych , 

Wyjaśnień do przedstawianego projektu uchwały udzieliła Inspektor Wydziału 
Edukacji  - Monika Dudacy.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

Ad.4 

Stan realizacji systemu oświaty  (zatrudnienie nauczycieli, liczebność 
oddziałów) 

Monika Dudacy Inspektor Wydziału Edukacji omówiła stan realizacji systemu 
oświaty.  

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wojciech Marcol 
 - Czy w najbliższym czasie planowane jest zwiększenie etatów pracowników 
obsługi? Chodzi o PP nr 26 gdzie pomoc nauczyciela i woźne zatrudnione są na 
0,75 etatu.  
 
Anna Hetman 
 - Każdy przypadek jest rozstrzygany indywidualnie. Pod koniec sierpnia 
rozmawialiśmy z Panem Naczelnikiem z Panią Dyrektor i zostały ustalenia podjęte. 
Był złożony  wniosek  o zwiększenie etatu.  
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Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Bernadeta Magiera 
 - Czy jest możliwość, aby miasto partycypowało w kosztach obiadów w szkole? 
 
Anna Hetman 
 - W większości szkół jest catering. Z formalnego punktu widzenia jest możliwość 
partycypacji w kosztach, ale musimy sobie zdawać sprawę, że wówczas wszystkie 
dzieci zechcą dofinansowania. Na chwilę obecną nie stać nas na takie 
dofinansowanie. Chcę zwrócić uwagę na to, że rok 2019 pokazał jak niewiele 
można przewidzieć w samorządzie. Zmiany rządowe, które są proponowane 
spowodują ubytek w budżetach samorządów – podwyżki płacy minimalnej, 
wychowawstwo. Wszyscy oczekują podwyżek dla wszystkich. To są konkretne 
pieniądze ok 10 mln. zł w skali miasta. Likwidacja Pitu do 26 roku życia – 5 mln. 
zł mniej w budżecie. Problem jest ogólnokrajowy. Cały czas pracujemy nad 
zbilansowaniem budżetu.  
 
Piotr Szereda 
 - Pracownicy administracji również upominają się o podwyżki.  
 
Anna Hetman 
 - W całości bierzemy pod uwagę kwestię podwyżek dla pracowników jednostek, 
obsługi, administracji, urzędu.  
 
Ad. 6 
 
Przyjęcie protokołów z dnia 19 czerwca, 8 sierpnia i 27 sierpnia 2019 r.  

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie.  

Ad.7 

Zakończenie posiedzenia  

Przewodniczący Komisji Edukacji podziękował wszystkim za przybycie po czym 
zakończył posiedzenie.  

 

Protokołowała     Przewodniczący Komisji Edukacji  

Monika Dulewicz      Jarosław Potępa 

 

 

 


